
Iltakoulu ry 
Hallituksen kokous 1/2025 

          

PÖYTÄKIRJA 
 

Aika  Maanantai 13.1.2025 klo 17 
Paikka Päätalo B110 
   Tampereen yliopisto 
 
Läsnä  Nette Länsipuro, puheenjohtaja 

Venla Salonen, sihteeri 
Vertti Alamännistö 
Anna Mäkilä 
Aino Hyvärinen 

 Eero Salokorpi 
  Hertta Ehrling 
  Johannes Simelius 
  Lassi-Olavi Magga 
  Anna Kahala 
  Iida Nissilä 
  Ella Rajavaara 
  Sanni Sillanpää 

 

Puhe- ja läsnäolo-oikeutetut 
 Kamilla Kauppi 

 

 

1. Kokouksen avaaminen 

Kokous avattiin ajassa 17.03. 

 

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

 

 



3. Kokouksen pöytäkirjantarkastajien valinta 

Kokouksen pöytäkirjantarkastajiksi valittiin Vertti Alamännistö ja Anna Mäkilä . 

 
4. Kokouksen esityslistan hyväksyminen 

Esityslista hyväksyttiin sellaisenaan. 

 

5. Ilmoitusasiat ja posti 

Iltakoulu on saanut Boomi ry:ltä kutsun vuosijuhlille. Hallitus kiittää kutsusta.  

 

6. Yhdistyksen nimenkirjoitus- ja tilinkäyttöoikeudet 

Yhdistyksen nimenkirjoitusoikeudet on siirretty puheenjohtaja Nette Länsipurolle, 
varapuheenjohtaja Vertti Alamännistölle, sihteeri Venla Saloselle sekä rahastonhoitaja Iida 
Nissilälle. Merkitään tiedoksi, että nämä oikeudet on viety edellisiltä hallituslaisilta. Merkitään 
tiedoksi, että tilinkäyttöoikeudet poistetaan Anni Ketolalta ja Anni Hasulta ja siirretään Nette 
Länsipurolle ja Iida Nissilälle. Merkitään tiedoksi, että pankkikortin ja verkkopankin 
käyttöoikeudet siirretään Iida Nissilälle.  

 

7. Talous 

a) Taloustilanne 

Kokouksen aikaan Iltakoulun tilillä oli rahaa 41 310,51 euroa. 

 

b) Laskut ja korvaukset 
a) Iida Nissilä ehdotti, että Johannes Simeliukselle maksetaan 21,98€ aj-tilan 

pleikkariin ostetusta kaapelista. Kulut menevät aj-tilan budjetista. Ehdotus 
hyväksyttiin. 

 

b) Iida Nissilä ehdotti, että Eetu Niemelle maksetaan 4,29€ vuoden 2024 top3 
aj-tilapäivystäjien palkkioista. Kulut menevät aj-tilan budjetista. Ehdotus 
hyväksyttiin. 

 



c) Iida Nissilä ehdotti, että Lisbeth Laineelle maksetaan 50€ marrasjuhliin 
tulostetuista käsiohjelmista ym. Kulut menevät marrasjuhlien budjetista. Ehdotus 
hyväksyttiin. 

d) Iida Nissilä ehdotti, että Onni Murtomäelle maksetaan 21,67€ aj-tilaan ostetusta 
kahvista ja kauramaidosta. Kulut menevät aj-tilan budjetista ja katetaan 
kahvipassien myynnillä. Ehdotus hyväksyttiin. 

e) Iida Nissilä ehdotti, että Nette Länsipurolle maksetaan 25€ nimenkirjoittajien 
muutosilmoituksen tekemisestä. Kulut menevät rahoituskulujen budjetista. 
Ehdotus hyväksyttiin. 

f) Iida Nissilä ehdotti, että maksetaan Messukylän Työväentalolle 610€ tilan 
vuokrauksesta kaverisitseille. Kulut menevät omien tapahtumien budjetista ja 
katetaan lipputuloilla. Ehdotus hyväksyttiin. 

g) Iida Nissilä ehdotti, että maksetaan Luupille 500€ joulukuun kolmioiden 
ennakkolipuista. Kulut menevät muiden tapahtumien budjetista ja katetaan 
lipputuloilla. Ehdotus hyväksyttiin. 

h) Iida Nissilä ehdotti, että maksetaan Merkkilabralle 193€ Poliittinen Valaistuminen 
-kangasmerkeistä. Kulut menevät varainhankinnan budjetista ja katetaan 
merkkien myynnillä. Ehdotus hyväksyttiin. 

i) Iida Nissilä ehdotti, että maksetaan Merkkilabralle 197,5€ kaverisitsien 
kangasmerkeistä. Kulut menevät omien tapahtumien budjetista ja katetaan 
lipputuloilla. Ehdotus hyväksyttiin.  

j) Iida Nissilä ehdotti, että maksetaan Juhlatilat Tampereelle 369,85€ 
Koskikeskuksen aloitussaunan vuokrauksesta. Kulut menevät saunabudjetista. 
Ehdotus hyväksyttiin. 

 

c) Sektoreiden budjetointi 

Keskusteltiin sektoreiden budjetoinnista. Kaikki hallituksen jäsenet seuraavat oman 
sektorinsa budjettia sekä toimintasuunnitelmaa ja käyttävät rahaa sen mukaan. Jokainen 
sektori on vastuussa omasta budjetistaan.  

 

8. Hallituksen toimintatavat 

a) Yhdistyksen toiminta 

Toimimme yhdistyslain, yhdistyksen sääntöjen, toimintasuunnitelman sekä muiden 
syyskokouksessa 2024 hyväksyttyjen dokumenttien mukaisesti. 

 

 

 



b) Kokouskäytännöt 

Nette Länsipuro ehdotti, että kokoustetaan noin kahden viikon välein, pois lukien kesä. 
Ehdotus hyväksyttiin. 3. periodin ajan hallitus kokoustaa jokatoinen maanantai kello 17. 

Nette Länsipuro ehdotti, että pyritään kokoustamaan paikan päällä, mutta 
tapauskohtaisesti kokous voidaan järjestää myös etänä Zoomissa. Ehdotus hyväksyttiin. 

 

c) Viestintä ja hallituksen kommunikaatio 

Sisäisessä viestinnässä toivotaan aktiivisuutta ja avoimuutta. Pääasiallisena 
viestintäkanavana toimii Slack. Toisena viestintäkanavana toimii Whatsapp. Hallituksella 
ja toimihenkilöillä on myös yhteinen Telegram-ryhmä. Nette Länsipuro ehdotti, että 
viestintäkanavia seurataan myös viikonloppuisin siten, että viestit käydään katsomassa 
kerran päivässä. Nette Länsipuro ehdotti, ettei hallituslaisten tarvitse vastata tai reagoida 
viesteihin kello 20 jälkeen, ellei Iltakoululla ole käynnissä tapahtumaa, joka jatkuu sen 
ajan yli. Kaikki ehdotukset hyväksyttiin.  

Ulkoisessa viestinnässä pyritään yhtenäisyyteen ja toimimaan yhdessä tehtyjen päätösten 
mukaan. Hallituslaiset pyrkivät mahdollisuuksien mukaan olemaan läsnä Iltakoulun 
tapahtumissa. 

 

d) Sähköpostilistat 

Pääasiallisena tiedotuskanavana toimii Politologit-sähköpostilista. Hallituksen jäsenet 
seuraavat myös TREYn järjestötoimijoille suunnattuja sähköpostilistoja. 

 

e) Hankinnat 

Kaikista hankinnoista tehdään päätös kokouksissa tai Slackissa ennen hankinnan 
tekemistä. Rahastonhoitaja Iida Nissilä laittaa sähköisiä päätöksiä Slackiin pari kertaa 
viikossa (tarkat päivät sovitaan myöhemmin) ja silloin hallituslaiset käyvät reagoimassa 
niihin. Hankintoja tehtäessä kuitit tulee säilyttää kulukorvauksen saamiseksi. 
Kulukorvauslomakkeita löytyy aj-tilasta.  

 

f) Sektoreiden toiminta 

Jokaiseen sektoriin kohdistuvat vähimmäisoletukset löytyvät toimintasuunnitelmasta. 
Toiminnantarkastajat valvovat toimintasuunnitelman toteutumista. Jokainen 

 



sektorivastaava päättää omasta sektorista, mutta apua voi aina pyytää. Sektoreiden yli 
toimiminen, esimerkiksi tapahtumien merkeissä, on suotavaa. 

 

g) Vuosikello ja kvartaalikatsaukset 

Vuosikelloa käytetään, jotta tuleville hallituksille jää tieto yhdistyksen aiemmasta 
toiminnasta.  

Kvartaalikatsaukset pidetään kolmen kuukauden välein. Jokainen sektorivastaava laatii 
raportin sektorin tapahtumista ja rahankäytöstä kolmen kuukauden aikana. Ensimmäinen 
kvartaalikatsaus on tulossa huhtikuussa.  

 

h) Jäsenistön osallistaminen 

Pyritään osallistamaan jäsenistöä yhdistyksen toimintaan mahdollisimman hyvin. 
Tiedustellaan jäsenistön toiveita ja mielipiteitä. Alkuvuodesta on tulossa toivekysely 
Iltakoulun toiminnasta ja Iltakoulun palautelomake on aina auki. Se löytyy Iltakoulun 
nettisivuilta. Kyselyiden lisäksi pyritään järjestämään keskustelutapahtumia, jossa 
jäsenistö voisi jakaa ajatuksiaan. Pyritään ottamaan jäsenistö mukaan päätöksentekoon 
aina kun mahdollista.  

Keskustelimme vaihtoehtoisista kanavista jäsenistön mielipiteen tiedusteluun. Hallitus 
pohtii ja selvittää, voisiko esimerkiksi Telegramin Hallitus tiedottaa -kanavaa hyödyntää 
siinä.  

 

i) Hallituksen edustustehtävät 

Nette Länsipuro ehdotti, että jokainen hallituksen jäsen voi osallistua kerran vuodessa 
toisen ainejärjestön vuosijuhlille saaden korvauksen osallistumiseta. Korvauksen suuruus 
on puolet illalliskortin suuruudesta, mutta enintään 40 euroa. Jos hallituksesta kukaan ei 
pääse osallistumaan, kysytään toimihenkilöistä kiinnostuneita. Toimihenkilöiden 
osallistuessa kuluja ei korvata. Mikäli hallituksen jäsenistä useampi on kiinnostunut 
osallistumaan, osallistujat päätetään arpomalla. Ehdotus hyväksyttiin.  

Nette Länsipuro ehdotti, että hallituksen jäsen voi edustaa vuoden aikana useammilla 
vuosijuhlilla, mutta vain yhdet juhlat korvataan. Ehdotus hyväksyttiin.  

 

 

 

 



 

j) Ainejärjestötila 

Vuonna 2025 ainejärjestötilatoimihenkilönä toimii Onni Murtomäki. Sihteeri Venla 
Salonen toimii hänen kanssaan yhteistyössä ja on hallituksen yhteyshenkilö 
ainejärjestötilaan. Aj-tila on auki maanantaista torstaihin kello 10-16 ja päivystykset 
jatkuvat tuttuun tapaan kello 12-14. 

Aj-tilaan on tällä hetkellä 10 avainta, jotka on jaettu Onni Murtomäen ja hallituslaisten 
kesken. Hallitus on sopinut, ketkä käyvät avaamassa aj-tilan oven minäkin päivänä. 
Aj-tilan päivystäminen on viime tipassa hallituksen vastuulla, mutta hallitus toivoo, että 
jäsenistö haluaisi päivystää. Keskustelimme siitä, miten päivystyksestä voisi saada 
houkuttelevampaa kaikille Iltakoulun jäsenille. Aj-tilaan on haettu projektiavustusta ja 
keskustelimme, mitä hankintoja sillä tehtäisiin. Jäsenistön toiveita asiasta tiedustellaan 
toivekyselyllä piakkoin.  

 

9. Sähköiset päätökset 

a) Lassi-Olavi Magga ehdotti 9.12.2024, että hankitaan kolmiolippuja n. 500 eurolla 
pikkujoulujen jatkoja varten. Kulut menevät tapahtuman budjetista ja katetaan 
lipunmyynnillä. Ehdotus hyväksyttiin. 

b) Meeri Vehmersuo ehdotti 9.12.2024, että käytetään n.120 euroa pikkujoulujen tarjoiluihin 
ja koristeluihin. Kulut menevät tapahtumabudjetista ja katetaan tapahtuman 
lipunmyynnillä. Ehdotus hyväksyttiin. 

c) Anni Hasu ehdotti 12.12.2024, että maksetaan TSS ry:lle 40 euroa valojen vuokrasta 
Pitbull sitseille. Kulut menevät poikkitieteellisten tapahtumien budjetista ja katetaan 
lipputuloilla. Ehdotus hyväksyttiin. 

d) Anni Hasu ehdotti 12.12.2024, että maksetaan Biopsi ry:lle 50 euroa Unidancesta 
lavatanssibileiden harkkoihin. Kulut menevät poikkitieteellisten tapahtumien budjetista ja 
katetaan lipputuloilla. Ehdotus hyväksyttiin. 

e) Anni Hasu ehdotti 15.12.2024, että maksetaan Iida Nissilälle 111,09 euroa pikkujoulujen 
tarjoiluista, palkinnoista ja tarvikkeista. Kulut menevät tapahtumien budjetista ja katetaan 
lipputuloilla. Ehdotus hyväksyttiin. 

f) Anni Hasu ehdotti 18.12.2024, että maksetaan Orasso oy:lle 75 euroa tilavuokrasta 
karaokekekkereille. Kulut menevät kulttuuribudjetista ja jaetaan Patinan ja Interaktion 
kanssa. Ehdotus hyväksyttiin. 

g) Anni Hasu ehdotti 19.12.2024, että maksetaan Veera Vikmanille 51,60 euroa pitsoista 
tuutorien kiitosiltaan. Kulut menevät tuutoroinnin budjetista. Ehdotus hyväksyttiin. 

h) Anni Hasu ehdotti 20.12.2024, että  maksetaan Kia Katjokselle 40 euroa edustuksesta 
Staabi ry:n vuosijuhlilla. Kulut menevät ulkosuhdemenojen budjetista. Ehdotus 

 



hyväksyttiin. 
 

 
10. Palaute hallitukselle 

Palautelomakkeeseen on hallituksen kokoukseen mennessä saatu yksi uusi palaute. Palautteessa 
toivotaan, että  hallitus hankkisi aj-tilaan uuden ystäväkirjan, sillä nyt jo täynnä oleva ystäväkirja 
on ollut niin kiva. Hallitus kiittää palautteesta. 

Sanni Sillanpää ehdotti, että aj-tilaan hankittaisiin vieraskirja. Tämä olisi budjettiystävällisempi 
ja pitkäaikaisempi vaihtoehto, jonne voisi vapaasti kirjoitella mitä kukin haluaa. Ehdotus 
hyväksyttiin.  

 

11. Menneet tapahtumat 

a) Karaokekekkerit 10.12. 

Oli leffaa. Ennalta tehdyn sopimuksen mukaisesti kulttuuribudjetista maksettiin 25 euroa 
Mixeille puutteelliseksi jääneen kävijämäärän takia. Paikalla olleilla oli hauskaa ja 
tapahtuma oli muuten onnistunut. 

 

b) Pikkujoulut 12.12. 

Tapahtuma oli onnistunut ja pikkujouluissa oli kivaa. Iso kiitos fukseille järjestämisestä! 
Hallitus kiittää myös Staabia, että saimme kiintiön Kolmioille.  

 

12. Tulevat tapahtumat 

a) HVK 15.1. 

Hallituksenvaihtokonferenssi järjestetään YTHS-saunalla keskiviikkona 15.1. kello 18.30 
alkaen. Hvk:ssa Iltakoulun uusi ja vanha hallitus sekä toimihenkilöt kokoontuvat 
jakamaan tietoa, ryhmäytymään sekä pitämään hauskaa. Tarjolla on pizzaa ja kivaa 
ohjelmaa.  

 

b) Aloitussauna 21.1. 

Aloitussauna järjestetään harkkakyykän jälkeen tiistaina 21.1. Koskikeskuksen saunalla. 
Paikalle voi saapua harkkakyykän jälkeen kello 18 alkaen ja tapahtuma loppuu kello 23 

 



aikaan. Tapahtuman tukihenkilöinä toimivat Nette Länsipuro ja Vertti Alamännistö. 
Tapahtuma on jäsenistölle ilmainen. Luvassa on saunomista, hengailua, pelailua sekä 
pientä purtavaa.  

 

c) Harkkakyykkä 21.1. 

Harkkakyykkä järjestetään tiistaina 21.1. Tammelantorilla kello 17-19. Tapahtuma 
järjestetään yhdessä Boomin ja Staabin kanssa. Iltakoulun tukihenkilönä toimii Ella 
Rajavaara. Tapahtumassa on tarkoitus harjoitella ja kehittää kyykkätaitoja. Tarjolla on 
Suomen Ekonomien tarjoamaa makkaraa sekä lämmintä mehua.   

 

d) Tutorinfo 23.1. 

Tutorinfo järjestetään torstaina 23.1. kello 14.15 alkaen aj-tilassa. Tapahtumassa kaikki 
halukkaat pääsevät kuulemaan tutortoiminnasta. Tapahtuman tukihenkilöinä toimivat 
Nette Länsipuro ja Vertti Alamännistö. Myös Hanna Peevo on paikalla mukana 
kertomassa tutortoiminnasta.  

 

e) Kaverisitsit 30.1. 

Kaverisitsien suunnittelu on edennyt hyvin. Tapahtuma on julkaistu ja lipunmyynti alkaa 
16.1. kello 13. Tapahtuma järjestetään torstaina 30.1. Messukylän työväentalolla kello 18 
alkaen. Haalarimerkit, tila ja tukihenkilöt on hoidettu. Henksua tapahtumaan etsitään 
vielä. Jatkot pidetään Kaijakassa.  
 

f) TREYn järjestöstartti 4.2. 

TREY järjestää TREYn piirissä toimivien yhdistysten toimijoille yhteisen koulutus- ja 
verkostoitumistapahtuman tiistaina 4.2. Jatkot pidetään Pii-klubilla. Ilmoittautuminen 
päättyy 23.1. ja hallituslaisten toivotaan mahdollisuuksien mukaan osallistuvan 
tapahtumaan.  

 

g) MM Kyykkä 8.2. 

Iltakoululla on tapahtumaan joukkuelippu. Hallitus tiedottaa -kanavalta löytyvällä 
ilmoittautumislomakkeella voi ilmoittautua halukkaaksi Iltakoulun kyykkäjoukkueeseen. 
Halukkaiden joukosta arvotaan, ketkä pääsevät joukkueeseen.  

 

 



h) Ystävänpäivälove 11.2. 

Ystävänpäivälove järjestetään tiistaina 11.2. Heidi’s Bier Barissa. Lipunmyynti 
tapahtumaan alkaa 28.1. Lexica on tiedustellut pääsyä kiintiöön ja Staabia on tiedotettu 
asiasta. Staabi on tällä kertaa hoitanut grafiikat ja haalarimerkit tapahtumaa varten.  

 

Staabin kanssa on pohdittu jonkinlaista etkotapahtumaa ennen ystävänpäivälovea, mutta 
tapahtuman suunnittelu on vielä kesken. 

Vastikään saapuneille vaihtareille on suunnitteilla jokin IK <3 international -tapahtuman 
kaltainen tapahtuma. Tapahtuma saatetaan järjestää poikkitieteellisesti Staabin, Urbanumin sekä 
Complexin kanssa. Tapahtuman suunnittelu on vielä kesken, mutta tällä hetkellä ajatuksena olisi 
pubivisa ja sen jälkeen jatkot.  

 

Siirrytään kokoustauolle 18.06. 

Palataan kokoustauolta 18.16.  

 

13. Hallituksen jäsenen eropyyntö 

Tuomas Vehkalahti on jättänyt eropyynnön toimesta tutor- ja yhdenvertaisuusvastaava. Ero on 
myönnetty. 

Tutor- ja yhdevertaisuusvastaavan paikalle aletaan hakemaan uutta henkilöä. Sitä varten pitää 
olla yhdistyksen kokouksen valtuutus. Nette Länsipuro ehdotti ylimääräistä yhdistyksen 
kokousta helmikuun alussa. Ehdotus hyväksyttiin. Järjestetään siis ylimääräinen yhdistyksen 
kokous keskiviikkona 5.2., jotta uusi tutor- ja yhdenvertaisuusvastaava pääsee mahdollisimman 
pian tekemään pestistä oman näköistä.  

Nette Länsipuro ehdotti, että syksyn kaltaisesti hallitus- ja toimihenkilöpestejä hakevat voivat 
ilmoittaa halukkuutensa ennen kokousta Forms-lomakkeella ja hakijat julkaistaan Iltakoulun 
nettisivuilla. Ehdotus hyväksyttiin. Forms aukeaa tiistaina 14.1. ja on auki sunnuntaihin 19.1. 
saakka. Tutor- ja yhdenvertaisuusvastaavan ohella haussa on yhdenvertaisuustoimihenkilö sekä 
Työväen Ampujien joukkueenjohtaja. 

Ennen uuden tutor- ja yhdenvertaisuusvastaavan valintaa Nette Länsipuro ja Vertti Alamännistö 
hoitavat kyseiselle sektorille kuuluvia tehtäviä. Toistaiseksi Nette Länsipuroon voi olla 
yhteydessä, mikäli ilmenee jotain asiaa sektoriin liittyen.  

 

  

 



14. Liikunta ja hyvinvointi 

Harkkakyykkä järjestetään Tammelantorilla tiistaina 21.1. kello 17-19. Ilmoittautuminen 
Iltakoulun MM-kyykkäjoukkueeseen on tullut 13.1. Hallitus tiedottaa -kanavalle sekä 
viikkotiedotteeseen. MM-kyykkälähtö on Iltakoulun joukkueella kello 9.00. 

Liikuntavuorojen ajat pysyvät samana kuin syksyllä. Lajeissa saaattaa tulla joitain muutoksia, 
mutta tätä kartoitetaan toivekyselyllä piakkoin.  

Työväen Ampujien joukkueenjohtajan haku alkaa tiistaina 14.1. ja päättyy sunnuntaina 19.1. 
Paikkaa voi hakea Hallitus tiedottaa -kanavalta löytyvällä Forms-lomakkeella.  

 

15. Kulttuuri ja ympäristö 

Vuoden ensimmäinen kulttuurikatsaus on lähetetty. Liikunta- ja hyvinvointivastaavan kanssa on 
suunnitteilla pulkkamäki helmikuulle. Neulontakerho ja haalarimerkkien ompelu toteutetaan 
jatkossa todennäköisesti kerran kuussa kello 16. Päivää ei ole vielä päätetty, mutta toiveita on 
tiedosteltu Neulontakerhon Telegram-ryhmässä. 

Keskusteltiin siitä, että haalarimerkkien ompeluun voitaisiin pyytää mukaan myös vaihtareita. 
Keskusteltiin myös siitä, että neulontakerhoon ja haalarimerkkien ompeluun innokkaiden 
osallistujien määrää voitaisiin kartoittaa etukäteen ja varata sopiva tila sen mukaan. 

Keskusteltiin myös neulontakerhon ja lukupiirin mainostamisesta. Hallitus pohtii sopivaa 
paikkaa, jonne ryhmien linkit saataisiin aina näkyviin ja helposti löydettäviksi.  

 

16. Viestintä ja sosiaalipolitiikka 

Hallituskuvaus järjestetään keskiviikkona 22.1. kello 15.30-18. Toimihenkilöiden kuvaus 
järjestetään myöhemmin, kun vielä puuttuvat toimihenkilöt on rekrytoitu.  

Verkkosivut ja sähköpostilistat on päivitetty ajan tasalle. Telegramin Hallitus tiedottaa -kanavan 
käyttöoikeudet on annettu hallituksen jäsenille. Iltakoulun Tiktokia haluttaisiin mahdollisesti 
aktivoida, mutta tästä keskustellaan lisää myöhemmin. Myös Facebookista pois siirtymiseen 
palataan myöhemmin. Keskustellaan siitä, että kulloisenkin tapahtuman järjestäjä huolehtii itse 
oman tapahtuman postaamisesta Instagramiin.  

Keskustellaan siitä, että Iltakoululle voitaisiin hakea protunnuksia Canvaan.  

Grafiikkatoimihenkilö Kamilla Kauppi kertoo työstään ja pyytää hallituslaisia ilmoittamaan noin 
kaksi viikkoa aiemmin tarvittavista grafiikoista.  

 



Keskustellaan myös siitä, että Hallitus tiedottaa -kanavan linkki voitaisiin laittaa jonnekin 
helposti löydettävään paikkaan.  

 

a) Hallitusesittelyt 

Hallituslaisista tulee esittely Instagramiin sekä lyhyempi tervehdys Iltakoulun 
nettisivuille. Keskusteltiin, että hallituslaiset kirjoittavat esittelyn etukäteen ja Hertta 
Ehrling julkaisee ne Instagramiin ja antaa sitten tunnukset, jotta hallituslaiset voivat 
vastailla esitettyihin kysymyksiin. 

 

b) Anti 

Vuonna 2025 Antin päätoimittajana toimii Aapo Nieminen. Anti julkaistaan sähköisenä 
ja painettuna. Budjetti painamiseen on 190 euroa. Antin painosopimuksen kilpailutus 
toteutetaan piakkoin.  

 

 

17. Kehitysyhteistyö ja kansainvälisyys 

Kaikki neljä vaihto-oppilasta ovat majoittuneet ja heille on tarjottu/jaettu FINTin starter kitit. 
Vaihtarit ovat kiertäneet kampuksella ja heille on suunnitteilla IK<3 international tyyppinen 
tapahtuma. Iltakoulu toivottaa vaihtarit tervetulleeksi! Kehitysyhteistyön saralla ei ole tällä 
hetkellä mitään uutta.  

 

18. Koulutuspolitiikka 

OPSU-ryhmäläiset on valittu valtio-oppiin ja kansainväliseen politiikkaan. OPSU-ryhmään 
kuuluvat henkilöt vaikuttavat opetussuunnitteluun henkilökunnan kanssa. Politiikan tutkimuksen 
suunnitteluryhmään on valittu kaksi varsinaista ja kaksi varajäsentä.  

Tiistaina 14.1. koulutuspoliittinen vastaava Vertti Alamännistö käsittelee Tapio Juntusen kanssa 
POL.103 -kurssia.  

MAB-kollegio kokoontuu ensi maanantaina 20.1. Kollegio on MAB-tiedekunnan yhteinen 
kokoontuinen, jossa käsitellään tiedekunnan asioita. Kaikki halukkaat jäsenet ovat tervetulleita.  

Ensimmäinen johtoryhmä kokoontuu myös ensi maanantaina 20.1. Johtoryhmässä 
koulutuspoliittinen vastaava hengailee ja keskustelee henksun kanssa.  

 



 

19. Työelämä ja alumni 

Työelämäexcun hahmottelu on aloitettu. Alustava ajankohta on noin 18.3. Tarkoituksena olisi 
vierailla Helsingissä 2-3 kohteessa. Pian järjestettävän toivekyselyn tuloksia odotetaan ennen 
yhteydenottamista excukohteisiin.  

  

20. Varainhankinta 

a) Sijoitustoiminta 

Sijoittamiseen on edelleen budjettia 1000 euroa.  

 

b) Yhteistyömahdollisuudet ja niiden kartoittaminen 

Iltakoululle on tulossa uusia haalarimerkkejä ja muokkaukset epäselvään Työväen 
Ampujien merkkiin on tehty. Ik-colleget ovat saapuneet ja niitä voi piakkoin hakea. 
Painolle ei ole vielä maksettu paitoja. Ostajille laitetaan sähköpostilla maksuohjeet, kun 
paidat on haettu ja niitä voi sitten noutaa aj-tilasta.  

Keskusteltiin yhteistyöbaareista. Kaijakka ja Dam pysyvät, mutta Heidi’s Bier Barin 
tilalle mietitään mahdollisesti uutta.  

  

21. Tutorointi ja yhdenvertaisuus 

a) Työryhmä 

Yhdenvertaisuustyöryhmä koostuu yhdenvertaisuuvastaavasta ja 
yhdenvertaisuustoimihenkilöstä. Rekrytointi näihin tehtäviin avataan 14.1. 

 

b) Häirintätapausmenettely 

Häirintätapausten menettelyohje on hyvätty yhdistyksen syyskokouksessa. Toimitaan sen 
mukaisesti. 

 

 

 

 



c) Tukihenkilötoiminta 

Noudatetaan yhdenvertaisuusuunnitelmassa hyväksyttyä ohjetta tukihenkilötoiminnasta, 
jonka mukaan Iltakoulun tapahtumissa on paikalla kaksi alkoholitonta tukihenkilöä 
tapahtuman alusta loppuun.  

Keskusteltiin tukihenkilötoiminnan kehittämisestä. Tukihenkilöille jaetaan 
tukihenkilötoiminnan ohje ennen kutakin tapahtumaa.  

 

d) Häirintälomake 

Häirintälomake on vain tutor- ja yhdenvertaisuusvastaavan saatavilla. Linkki 
lomakkeeseen toimitetaan tapahtumien yhteydessä.  

 

e) Tutorhaku 

Tutorhaku järjestetään 20.1.-3.2. Hausta tiedotetaan jäsenistölle eri kanavien kautta. 
Tutortoiminnasta kiinnostuneille järjestetään infotilaisuus 23.1.  

Toimintasuunnitelmassa mainitaan, että maisterisauna pitäisi järjestää. Syksyllä paikalla 
oli vain yksi henkilö, joten mietitään sen järjestämistä tai kehittämistä. Esille nousi 
esimerkiksi avantomahdollisuuden liittäminen maisterisaunaan.  

  

22. Vuosijuhlat 

Vuonna 2025 Iltakoulu täyttää 50 vuotta!!! Budjetti vuosijuhliin on 18 000 euroa. 
Vuosijuhlatoimikunta tapaa keskiviikkona 15.1. kello 13-15 lyhdyssä. Vuosijuhlien päivämäärä 
ei ole vielä tiedossa, sillä juhlapaikkaa ei ole päätetty.   

 

23. Lovebileiden yhteistyösopimus 

Staabin ja Heidi’s Bier Barin kanssa on tehty sopimus koskien lovebileiden järjestämistä. 
Sopimuksen hyväksymisestä äänestettiin. Päätös oli yksimielinen ja sopimus hyväksyttiin.  

 

Hertta Ehrling poistuu kokouksesta 19.21 

 

 



24. Puheenjohtajan tilannekatsaus 

Tervehdykset henkilökunnalle ja ystäväjärjestöille on lähetetty.  

Puheenjohtaja Nette Länsipuro käy Vertti Alamännistön kanssa keskustelemassa yhteistyöstä ja 
muista asioista henkilökunnan kanssa johtoryhmässä maanantaina 20.1. 

 

25. Muut esille tulevat asiat  

a) Toimihenkilöiden rekrytoiminen 

Tutor- ja yhdenvertaisuusvastaavan, yhdenvertaisuustoimihenkilön sekä Työväen 
Ampujien joukkueenjohtajan haku pidetään 14.-19.1.  

 

Hertta Ehrling palaa kokoukseen 19.25 

 

b) Toimikuntien rekrytoiminen 

Hallitus toivoo, että halukkaat liittysivät toimikuntiin. Linkit toimikuntiin lähetetään 
tiistaina 14.1. politologit-sähköpostilistan kautta.  

 

Toivekysely Iltakoulun toiminnasta tulee eri kanaville piakkoin.  

Keskusteltiin mahdollisuudesta kokata itse ruokia Iltakoulun sitsejä varten tulevaisuudessa.  

 

26. Seuraavan kokouksen ajankohta 

Seuraava kokous järjestetään maanantaina 27.1. klo 17. Tila selviää myöhemmin.  

 

 

27. Kokouksen päättäminen 

Kokous päätettiin ajassa 19.29. 

 

 

 



________________________________  ________________________________ 

Nette Länsipuro, puheenjohtaja   Venla Salonen, sihteeri  

 

 

 

________________________________  ________________________________ 

Vertti Alamännistö, pöytäkirjantarkastaja  Anna Mäkilä, pöytäkirjantarkastaja 
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